
Lithoijen:

Beste raadsleden,

Mijn naam is Hanneke van den Berg, ik ben docent wiskunde op het TBL te Oss, heb 
4 kinderen en woon in Lithoijen. Om weer in mijn geboortedorp Lithoijen te gaan 
wonen is een bewuste keuze geweest. 

Op de site van de Heemkundekring vinden we een mooie beschrijving van de actuele 
situatie in Lithoijen: "Over dit dorp kunnen we heel veel historische feiten oplepelen. 
Maar dat gaan we niet doen. Liever vertellen we je over de gemeenschapszin die 
hier nog heerst. Ooit een heel dorp aan de brunch gezien op het marktplein? Dan 
moet je in Lithoijen zijn: geen wegwerpserviesgoed te bekennen en hoffelijkheid 
alom. Ooit een toneelvereniging meegemaakt die het zo druk heeft dat er zelfs een 
jeugdafdeling is opgezet? Dan moet je in Lithoijen zijn. De bakker heeft er een café 
en in het voormalige raadhuis kun je weer op de koffie komen. 

Iedereen kent elkaar in het dorp en is altijd bereid om de helpende hand te bieden. 
Binnen en buiten de bebouwde kom! Dat maakt het fijn wonen in Lithoijen. Natuurlijk 
geldt dit voor alle andere dorpen aan de Duurzame Polder. En dit is dan ook een van 
de redenen dat veel mensen weer terug keren naar hun geboortedorp. Daarnaast 
genieten we van de mooie natuur om ons heen en de rust en ruimte die hier nog te 
vinden is.

Helaas gaat hier binnenkort een einde aan komen omdat er plannen liggen om onze 
mooie polder te veranderen in een industriepark, onder het mom van groene energie. 
Dit windturbine park, met 49 turbines die wel 245m hoog kunnen worden (of hoger!), 
grenst aan de rand van onze mooie dorpen. 

Bij de hoorzitting vorige week hebben we veel interessante sprekers gehoord. Een 
daarvan was de gemeente Maasdriel. Ze spraken over het feit dat ze hadden 
verwacht dat je als goede buur elkaar zou informeren als er iets groots stond te 
gebeuren. Ze gaven aan dat ze erg teleurgesteld in de gemeente Oss waren dat dit 
niet was gebeurt. Wij sluiten ons hier bij aan, alleen hebben we het hier niet over 
buren maar eigen inwoners. Je leest en hoort verschillende mensen vertellen dat er 
sprake is van participatie en openheid en dat er een goede communicatie is met alle 
stakeholders en insprekers. Wij, als inwoners van de dorpen die grenzen aan de 
Duurzame Polders zijn het hier absoluut niet mee eens.

Als inwoner van Lithoijen, en Paul namens Maren Kessel, kan ik u verzekeren dat er 
op geen enkele manier contact met onze dorpen is gezocht. Van participatie is geen 
sprake geweest. Ook de initiatiefnemers hebben geen enkele moeite genomen om 
een dialoog met de bewoners aan te gaan. Dit geldt voor alle dorpen aan de 
Duurzame Polder. 

https://heemkundekringlith.com/


Daarnaast heeft Corona natuurlijk veel roet in het eten gegooid. Alle geplande 
informatie bijeenkomsten zijn niet doorgegaan. Ook nu nog kunnen we dat niet 
organiseren. 

Met deze petitie willen wij de politiek laten weten dat we zeker meedoen,  85% van 
alle huishoudens in Lithoijen en 91 % in Teeffelen is tegen het plaatsen van de 
windturbines in de duurzame Polder. De redenen waarom we tegen zijn heeft u 
vorige week allemaal al gehoord (geluidsoverlast, gezondheidsklachten, broed 
gebied van weidevogels, laag frequent geluid, horizonvervuiling etc) maar wat nog 
niet genoeg naar voren is gekomen is dat de plaatsing van de windturbines onze 
hechte dorpen kapot maakt. Met het ophalen van alle petities werd duidelijk dat door 
de komst van de windturbines de dorpen in tweeën worden verdeeld. Je hebt een 
kleine groep voorstanders met vrienden en familie in het dorp en een grote groep 
tegenstanders. De discussie wordt nu al hevig gevoerd maar als de windturbines er 
eenmaal staan denk ik dat het de sociale contacten nog meer onder druk gaat 
zetten. Ook zijn er veel huishoudens die aan de rand van het dorp wonen en neutraal 
gestemd hebben omdat ze geen ruzie met de buren willen hebben. Ook hier is de 
vraag of dat goed blijft gaan als ze straks in levenden lijve ervaren wat de overlast 
van het windturbinepark is. 

Onze petitie is in totaal 5000 keer getekend en dat is een aantal om serieus te 
nemen. We zijn altijd bereid om de cijfers toe te lichten en mee te denken. U bent er 
voor alle inwoners van de gemeente Oss dus ook voor de inwoners van de kleine 
dorpen die uitkijken op de Duurzame polder. We tellen zeker mee!!




